
Anbefaling for Klatring
Jeg anbefaler herved årsmøtet å godkjenne Klatring som et nytt idrettsutvalg i BI Athletics.

Gruppen har samlet et styre på 3 personer med mulighet for å rekruttere flere ved første
rekruttering. De har vist interesse for idretten ved å opprette facebook gruppe, og har
utarbeidet et budsjett for det første året etter oppstart. Et slikt tilskudd til BIA vil tilby
studentene en god lavterskels idrett i henhold til strategien vår. De har vist godt engasjement
til oppstart av gruppen, og lagt en plan for treninger og sosiale arrangementer det første året
etter oppstart. Gruppestyret har et ønske om å trene både ute på sommeren og inne resten
av året. Forhåpentligvis vil utvalget kunne bidra til at flere melder seg inn i studentidretten.
Vår vedtatte strategi innebærer å øke medlemsmassen og kunne tilby et bredt utvalg
aktiviteter, noe dette forslaget opprettholder. Et økt medlemstall vil være positivt for hele BI
Athletics da dette er gunstig i forhold til eventuelle samarbeidspartnere, og i forhold til
økonomisk støtte fra eksterne ordninger.

Budsjett vil bli presentert på årsmøtet.
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